
                                       Protokół Nr XXVII/2017 

z sesji Rady Gminy z dnia 30.03.2017 r.   

 

W sesji uczestniczyło –15 radnych 

1. radny p. Roman Adamczyk                        9. radny p. Marian Syta  

2. radny p. Aftyka Roman                           10. radny p. Tadeusz Szlendak 

3. radny p. Zbigniew Gradziński                 11. radna p. Krystyna Szymanek 

4. radna p. Ewa Daszkiewicz                       12. radny p. Andrzej Trojak 

5. radna p. Katarzyna Durczak                     13. radna p. Ewa Włodarczyk 

6. radny p. Mirosław Łoboda                       14. radny p. Marian Wicha  

7. radny p. Wiesław Nogalski                      15. radna p. Żeleźnik Renata 

8. radny p. Czesław Okoń   

 

Poza radnymi w sesji uczestniczyli :     

     1. Wójt Gminy                 - P. Janusz Jankowski 

     2. Sekretarz Gminy           - P. Artur Karpiński 

     3. Skarbnik Gminy           - P. Danuta Wiak  

     4. Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Pan Andrzej Jackowski 

     5. Komendant Powiatowy Policji w Lubartowie -Pan  Marek Wrona                                                                                                                                                                                             

     6. Kierownik Posterunku Policji w Michowie - Pan. Mariusz Barszczewski 

 

Przewodniczący Rady P. Andrzej Trojak otworzył sesję Rady Gminy. Po powitaniu radnych                        

i zaproszonych gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 

radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie  

przedstawił projekt porządku  obrad. Zapytał, czy Rada ma uwagi lub inne propozycje do porządku 

obrad. Do porządku obrad uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad było - 13 głosów,  głosów przeciwnych - 0, głosów wstrzymujących - 0.  

Podczas głosowania na sali nieobecne były: radna p. Ewa Daszkiewicz  i radna P. Renata Żeleźnik. 

   Jak wynika z głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działalności Policji na terenie 

Gminy Michów  

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji 

6. Interpelacje i zapytania radnych  

7. Podjecie uchwał  

       1/ w sprawie zmian w budżecie gminy w 2017 r. 

       2/ w sprawie funduszu soleckiego 

       3/  w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego  

            ustroju szkolnego 

  8. Informacja o działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w 2016 r.       

  9. Informacja o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 2016 r. 

 10.Informacja dotycząca gospodarki odpadami  na terenie Gminy. Analiza ściągalności opłat za  

odpady. 

11.Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów      

Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani za 2016 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Michów za 2016 r. 

13.Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy za 2016 r.       



14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

15. Wolne wnioski 

16. Zamknięcie obrad    

 

     Ad. pkt. 3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Trojak postawił wniosek, aby protokół z poprzedniej 

sesji przyjąć bez odczytywania. W głosowaniu Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

Ad. pkt.4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działalności 

Policji na terenie Gminy Michów  

Kierownik Posterunku Policji w Kamionce Pan Mariusz Barszczewski zapoznał z informacją               

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działalności Policji na terenie Gminy Michów 

(informacja stanowi załącznik do protokołu ) 

Radna Pani Ewa Włodarczyk zapytała czy czynione są działania związane ze znalezieniem 

sprawców którzy zaśmiecają miejsca publiczne przy drogach powiatowych i wojewódzkich. 

 Ludzie powinni wiedzieć, że za takie czyny mogą być ukarani. 

Pan Barszczewski poinformował, że sprawców trudno znaleźć, jeśli jest informacja wówczas 

Policja interweniuje. 

Jest możliwość sygnalizacji tego problemu u zarządcy drogi, nie ma możliwości monitoringu 

wszystkich dróg. 

Radny p. Czesław Okoń zapytał, czy została podjęta interwencja  w sprawie kości wyrzuconych  

do rzeki Mininy. 

Pan Barszczewski poinformował, że nie ustalono sprawców tego czynu. Trudno po kościach dojść 

do sprawcy. Sprawa nie jest zamknięta.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w tym temacie i podziękował za przybycie na 

sesję. 

 

Ad. pkt. 5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji 

 

W trakcie opracowywania jest dokumentacja na drogi gminne. Zakupiono zamiatarkę. 

Sprawa Posterunku Policji w Michowie jest już zamknięta. Został zawarty akt notarialny. 

W Szkole Podstawowej w Rudnie odbyły się uroczystości związane z poświeceniem sztandaru 

Szkoły Podstawowej w Rudnie  im Józefa Niećko .  

W związku ze zwolnieniem lekarskim Dyrektora Szkoły Podstawowej w Katarzynie na czas 

zwolnienia pełnienie obowiązków powierzono p. Elżbiecie Karpińskiej. 

 

Ad. pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych  

Radny p. Andrzej Trojak poinformował, że ustawa o inwestycjach w zakresie elektrowni 

wiatrowych określa odległości w której mogą być lokalizowane budynki mieszkalne lub budynki o 

funkcji mieszanej. Jest to odległość około 1800 m od wiatraka. Studia uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy oraz plany zagospodarowania przestrzennego uchwalone 

przed dniem wejścia w życie ustawy zachowują ważność. 

W ciągu 36 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy dopuszcza się również uchwalanie planów 

miejscowych przewidujących lokalizację budynku mieszkalnego albo budynku o funkcji mieszanej   

na podstawie przepisów dotychczasowych.  

  Należy ten temat przemyśleć i rozszerzyć plan zagospodarowania przestrzennego gminy, aby           

w przyszłości mieszkańcy nie mieli problemu z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Zapytał na 

jakim etapie jest opracowywanie planu przestrzennego zagospodarowania gminy.                         

Wójt Gminy poinformował, że do planu zostaną wprowadzone wszystkie zmiany uchwalone w 

Studium Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. 



Przewodniczacy proponuje, aby przekształcić  najwięcej terenów rolnych na budowlane aby                     

w przyszłości nie zablokować ludziom planowanej budowy. Z informacją tą należy dotrzeć do 

wszystkich mieszkańców. Wójt Gminy poinformował, że Rada może wydzielić tereny budowlane  

gdzie zechce. 

Przewodniczacy zgłosił propozycje, aby zorganizować wspólne posiedzenie komisji Rady na które 

zostanie zaproszony architekt i ten temat przeanalizować.   

     Radny p. Roman Aftyka  zgłosił wniosek , aby oznakować przejście dla pieszych  od końca 

chodnika do sklepu p. Piskorskiego. 

Wójt Gminy zaproponował, aby na następną sesję Rady zaprosić Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych. Wcześniej należy zebrać wszystkie dane i  problemy dotyczące zmiany organizacji 

ruchu  na terenie gminy dotyczące dróg powiatowych.  

     Radny p. Mirosław Łoboda zwrócił się z prośbą o wysypanie drogi gminnej na odcinku od  

Domu Weselnego w Michowie w kierunku Kol. Rudzienko, następny odcinek drogi od Trzcińca          

w kierunku Kol. Rudzienko. 

Radna p. Ewa Włodarczyk zwróciła się z prośbą o wywiezienie tłucznia na drogę Gołąb Trzemśnia  

przy lesie 50 m drogi i na drogę Gołąb - Podekrze . 

     Wójt Gminy poinformował o istniejącym zamieszaniu wokół targowiska i zainteresowanie tym 

tematem prasy. Teren targowiska jest podmokły wysypanie tłucznia nic nie da. Co roku na wiosnę 

występuje problem błota na targowisku. Utwardzenie terenu jest bardzo kosztowne Jedna płyta 

kosztuje około 400 zł. 

Jeśli odzyskamy stawisko wówczas zainwestujemy w targowisko z prawdziwego zdarzenia. 

Roman Aftyka należało wcześniej pomyśleć o przejęciu utwardzonego placu po PKS-ie, obecnie 

jest parking. 

Radny p. Roman Adamczyk proponuje, aby podjąć działania i przeprowadzić rozmowę z Kurią 

biskupią w sprawie dzierżawy terenu targowiska na okres 10 – 20 lat.  

Jeśli będzie taka możliwość należy utrzymać targowisko na dotychczasowym miejscu.  

 

Ad.pkt.7. Podjecie uchwał  

       1/ w sprawie zmian w budżecie gminy w 2017 r. 

Skarbnik Gminy p. Danuta Wiak zapoznała z projektem zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionych zmian w budżecie gminy. Do 

przedstawionych zmian uwag nie wniesiono. Następnie Przewodniczacy Rady zapoznał z wnioskiem 

radnych Klubu PSL dotyczącym przesunięcia środków w kwocie 20 tyś zł z ul. Szkolnej II i 20 tyś z 

ul. Paskowej z przeznaczeniem na zakup tłucznia na targowicę Michowie w kwocie 40 tyś zł. Zapytał  

kto z radnych jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku? 

 Rady p. Zbigniew Gradziński poinformował, że na Komisji Budżetowej takiego wniosku nie było 

– wszystkie zmiany przedstawiane w dzisiejszej uchwale budżetowej były zaopiniowane 

pozytywnie. Zgłosił wniosek formalny o wycofanie wniosku klubu radnych PSL i nie 

wprowadzanie pod obrady. Przewodniczacy Rady poinformował, ze wniosek klubu radnych PSL 

jest najdalej idący i należy przegłosować, ponownie odczytał wniosek.  

Pan radny Roman Aftyka zapytał, co to znaczy zabrać 20 tyś z ul. Piaskowej. Przewodniczący Rady 

Gminy poinformował, że na wykonie dokumentacji na modernizację ul. Piaskowej zostanie 10 tyś. 

Inwestycja zostanie przesunięta w czasie.  

Radny p. Roman Aftyka proponuje, aby na utwardzenie placu na targowisku przesunąć  środki                   

z rady gminy jego zdaniem modernizacja ulicy Piaskowej jest pilnie potrzebna. Na modernizację 

ulicy Piaskowej nie jest potrzebne zezwolenie na budowę. Zapytał czym ten wniosek jest 

umotywowany?   

Zbigniew Gradziński powiedział, że budżet gminy na 2017 r. jest uchwalony. Planu inwestycji nie 

należy zmieniać. Poinformował, że problem targowicy istnieje już kilkanaście lat .                           



Radny p. Roman Adamczyk zaproponował, aby zrobić przerwę w obradach sesji i powiadomić                   

o tym przesunięciu mieszkańców ul. Piaskowej i ul. Szkolnej II.  

      Wójt Gminy poinformował, że na modernizację ul. Szkolnej II  nie wystarczy 20 tyś zł. 

 Na wykonanie modernizacji i przebudowę ulicy potrzeba około 200 tyś zł. Obecnie wykonywana 

jest dokumentacja. Wymagane będzie pozwolenie na budowę. Aby ogłosić przetarg powinno być 

pełne pokrycie kosztorysu  inwestorskiego. Obecnie kosztorysowana jest ul. Piaskowa.   

 Radny p. Zbigniew Gradziński poinformował, że ul. Szkolna II jest reprezentacyjną ulicą  

Michowa. Większość ludzi przemieszcza się na Siedlisko na  Rozdrożu. W miejscu tym odbywają 

się różne konferencje i szkolenia o randze wojewódzkiej. 

     Przewodniczacy Rady zarządził głosowanie; zapytał  kto jest za przyjęciem wniosku Klubu  

radnych PSL za wnioskiem było 8 głosów, 5 głosów przeciwnych, głosów wstrzymujących – 1. 

Podczas głosowania nieobecny był radny p. Czesław Okoń. Rada większością głosów przyjęła 

wniosek klubu radnych PSL. 

Przewodniczacy Rady Gminy zarządził 10 min przerwę, aby Skarbnik Gminy wprowadziła zmiany 

w budżecie gminy wynikające ze zgłoszonego wniosku. 

Po przerwie Skarbnik Gminy zapoznała z projektem uchwały Nr XXVII/147/2017 w sprawie zmian 

w budżecie gminy. Przewodniczacy Rady przeprowadził głosowanie: za przyjęciem uchwały było – 

9 głosów, głosów przeciwnych – 4, głosów wstrzymujących – 1 Podczas głosowania na sali 

nieobecny był radny p. Czesław Okoń. Rada podjęła uchwałę. 

 

       2/ w sprawie funduszu soleckiego 

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Andrzej Trojak poinformował, że komisja Budżetu Finansów              

i Mienia Komunalnego wypowiedziała się za utworzeniem funduszu soleckiego w 2018  r. 

Zapoznał z projektem uchwały Nr XXVII/148/2017 w sprawie funduszu sołeckiego na rok 

budżetowy 2018. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie; za przyjęciem uchwały było 14 głosów, głosów przeciwnych – 0, 

głosów wstrzymujących – 0. Podczas głosowania na sali nieobecny był radny P. Czesław Okoń. 

Uchwała została podjęta przez Radę. 

  

       3/  w sprawie  dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego  

            ustroju szkolnego 

Teresa Ochnio poinformowała, podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z przepisów art. 210 ust. 

1- 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 

2017 r. poz.60), które w związku z realizowaną od 1 września 2017 r. reformą systemu edukacji 

wprowadzającą nową strukturę szkolną nakładają na Radę Gminy obowiązek podjęcia uchwały w 

sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 

roku. W uchwale zostały uwzględnione uwagi Lubelskiego Kuratora Oświaty wyrażone w opinii                

z dnia 9 marca 2017 r. Znak WKO.545.100.2017.JR.     

       Uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez związki zawodowe . 

 Przewodniczacy Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVII/149/2017 w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Zapytał, czy są 

uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie  za 

przyjęciem uchwały było- 14 głosów, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących – 0.  

Podczas głosowania na sali nieobecny był radny p. Czesław Okoń. 

Uchwała została podjęta przez Radę. 

 

Ad. pkt. 8. Informacja o działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w 2016 r.    



Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Pani 

Ewa Sułek złożyła sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w rodzinie w gminie Michów za 2016 r.  

 Radna Pani Katarzyna Durczak zapytała, czy członkowie Zespołu otrzymują wynagrodzenie ? 

Radny pan Zbigniew Gradzinki zapytał ile osób wchodzi w skład grupy roboczej i jak często się 

zbierają ? 

Pani Ewa Sułek odpowiedziała, że członkowie zespołu nie otrzymują wynagrodzenia, pracują 

społecznie.  

Grupa robocza liczy od 3-do 4 specjalistów – zależy czego dotyczy problem. Grupy robocze 

zbierają się w zależności od potrzeb. 

Przewodniczacy Rady zaproponował, aby przyjąć sprawozdanie Zespołu w głosowaniu: za 

przyjęciem sprawozdania było 15 głosów, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących – 0 . 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła sprawozdani z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego                    

za 2016 r.  

 

Ad. pkt.  9. Informacja o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 2016 r. 

Pani Anna Jabłońska  Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Michowie  przedłożyła 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Michowie za 2016 r. 

 Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań i uwag . 

Przewodniczacy Rady zaproponował, aby przyjąć sprawozdanie w głosowaniu: za przyjęciem 

sprawozdania było 15 głosów, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących – 0. Rada Gminy 

jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016 r.  

 

Ad .pkt. 10.Informacja dotycząca gospodarki odpadami  na terenie Gminy. Analiza  

ściągalności opłat za  odpady. 

 Pani Karolina Sukniak  zapoznała z informacją  dotyczącą gospodarki odpadami na terenie Gminy 

Michów w 2016 r.  

Pani Krystyna Gomuła poinformowała o ściągalności należności za odpady komunalne 

Radny p. Zbigniew Gradziński zapytał, czy jest rejestr gospodarstw, które złożyły deklaracje na 

odbiór odpadów komunalnych.  

Pani Karolina Sukniak poinformowała, że sołtysi sprawdzali rejestr deklaracji . 

 Sołtys z Podlodówka p. Wiesław Patrzylas poinformował, że nie sprawdzał rejestru deklaracji ze 

swojej miejscowości.  

 Pan Gradziński zaproponował, aby ponowie zweryfikować rejestr deklaracji. Problem śmieci przy 

drogach gminnych istnieje. Istnieje przypuszczenie, że wyrzucają osoby, które nie mają podpisanej 

umowy. Należy te śmieci posprzątać. Sekretarz Gminy poinformował, że w dniu 31 marca odjedzie 

się akcja sprzątania  śmieci. 

 

Radny p. Roman Aftyka powiedział, że na terenie gminy są tacy ludzie, którzy celowo nie składają 

deklaracji, zaproponował, aby zakupić kamery i umieścić w lasach w tych miejscach, gdzie 

wysypywane są śmieci. 

 Radna pani Katarzyna Durczak zapytała na jaką kwotę musi być zadłużenie, aby wystąpić z 

tytułem wykonawczym. 

Pani Krystyna Gomuła odpowiedziała że zadłużenie musi być wyższe niz116 zł, aby móc wystąpić 

z tytułem wykonawczym. Wpisu na hipotekę można dokonać jeśli dłużnik ma założoną księgę 

wieczystą. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił propozycje, aby informację gospodarki odpadami na terenie 

Gminy i ściągalności opłat za odpady przyjąć w głosowaniu. Rada jednogłośnie- 15 głosami za 

przyjęła powyższą informację . 

 



Ad. pkt.11.Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani za 2016 r. 

Pani Ewa Karpińska zapoznała ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych . 

Radny p. Roman Aftyka miał uwagi do zbyt dużej kwoty 1590 zł za przeprowadzone szkolenie dla 

wszystkich członków komisji pt „Efektywna i skuteczna realizacja działań Komisji Rozwiązywania 

Problemowa Alkoholowych” 

Pani Bożena Morawska Dyrektor ZSO w Michowie poinformowała, że kwota za szkolenie nie jest 

zbyt duża Koszt takiego szkolenia kształtuje się od 2000 zł. Przewodniczący zaproponował, aby 

sprawozdanie z działalności Komisji przyjąć w głosowaniu: za przyjęciem sprawozdania było- 15 

głosów. Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Ad.pkt.12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Michów . 

Pan Waldemar Wójtowicz – Prezes Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Michów przedstawił 

sprawozdanie z działalności GLKS za 2016 r.  Rada nie miała uwag do przedstawionego 

sprawozdania.  

Przewodniczacy zgłosił propozycję, aby sprawozdanie przyjąć w głosowaniu: za przyjęciem 

sprawozdania było – 13 głosów, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących – 0. Podczas 

głosowania na sali nieobecni byli radni P. Marian Wicha i P. Mirosław Łoboda 

Rada przyjęła sprawozdanie z działalności GLKS za 2016 rok . 

 

Ad. pkt.13. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy za 2016 r.       

Radny p.  Marian Syta złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 r. Rada nie 

miała uwag do złożonego sprawozdania i w głosowaniu  przyjęła jednogłośnie.  

Pani Renata Żeleźnik Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska złożyła 

sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 rok. Rada nie wniosła uwag do złożonego sprawozdania i w 

głosowaniu przyjęła jednogłośnie.  

Radny p. Marian Wicha przedłożył sprawozdanie pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia               

i Pomocy Społecznej za 2016 rok. Rada nie miała uwag do złożonego sprawozdania  w głosowaniu  

przyjęła jednogłośnie.  

Pan Andrzej Trojak Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Mienia Komunalnego złożył 

sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 r. 

Rada nie miała uwag do złożonego sprawozdania i w głosowaniu przyjęła jednogłośnie .  

 

Ad.pkt.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Odpowiedzi na pytania i interpelacje udzielane były na bieżąco. 

 

Ad. pkt. 15  Wolne wnioski 

Radny Pan Roman Adamczyk zwrócił się z prośbą o sporządzenie wykazu inwestycji w 

poszczególnych okręgach wyborczych za okres 10 lat. 

     Rady p. Zbigniew Gradziński złożył na piśmie oświadczenie, że jest głęboko zaniepokojony 

postawą radnych klubu PSL w sprawie wniesienia poprawki do zaopiniowanej już przez komisję 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Pan Wiesław Patrzylas przypomniał o zgłoszonym wniosku na poprzedniej sesji w sprawie diet dla 

sołtysów. 

Przewodniczący Rady Gminy przygotował projekt uchwały w sprawie diet dla sołtysów                   

i przekazał do konsultacji.  

    Pani Renata Żeleźnik poinformowała, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

odbyła wyjazdowe posiedzenie w Wólce Michowskiej w celu obejrzenia działki  Nr 164  o której 



wykup ubiega się Pan Gębal. Na części tej działki znajdują się urządzenia melioracyjne ze 

studzienką odprowadzającą wodę z pól. Współwłasność gminy w tej działce wynosi 0,105 ha. 

Komisja proponuje, aby nie sprzedawać działki gdyż istnieje obawa, że będzie utrudniony dostęp 

do urządzeń melioracyjnych. W przyszłości należy dokonać podziału działki poprzez wyłączenie 

wymienionych urządzeń melioracyjnych . 

          Radny pan Roman Adamczyk uważa, że działkę należy sprzedać w całości. Komisja nie 

przeprowadziła wywiadu środowiskowego nie zaproszono osoby zainteresowanej wykupem działki.                      

Radny p. Zbigniew Gradziński postawił wniosek, aby działkę sprzedać w całości. 

Przeprowadzono głosowanie; za wnioskiem było – 5 głosów, głosów przeciwnych – 7, głosów 

wstrzymujących – 1. Jak wynika z głosownia Rada Gminy nie wyraziła zgody na sprzedaż działki. 

        Przewodniczacy Rady Gminy P. Andrzej Trojak  zapoznał ze stanowiskiem Sejmiku 

Województwa Lubelskiego w sprawie obrony polskiej samorządności. Rada przyjęła tą informację 

do wiadomości. 

Następnie  zapoznał z pismem mieszkańców wsi Katarzyn II w którym zwrócili się z prośbą                    

o podjecie działań administracyjno – prawnych celem przejęcia na własność Gminy Michów działki 

pod zabudowę, która jest własnością prywatną i zostanie przekazana w drodze darowizny. 

Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na przejęcie działki.  

        Pan Marek Bisek sołtys wsi Meszno zwrócił uwagę na szkody wyrządzane przez dziki. 

Radny p. Roman Adamczyk poinformował jeśli nie zmienią się przepisy ustawy o szkodach 

łowieckich wypłaty za wyrządzone szkody przez zwierzynę łowną będą bardzo niskie. 

 

 

Ad. pkt. 16. Zamknięcie obrad    

 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy Pan  Andrzej Trojak zamknął  

XXVII sesję Rady Gminy. Sesja zakończyła się o godz. 15,20 

 

 

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                                      

Teresa Ochnio                                                                            Andrzej Trojak 
 

 


